
 
 
 
Motion till styrelsemötet för Sydöstra Perstorps Älgskötselområde 
Angående tilldelning av älgjakten 
 
 
 
BAKGRUND 
Tilldelningen av älgjakten inom vårt älgvårdsområde är avgörande för en balanserad förvaltning av 
älgstammen. Efter diskussioner inom jaktlaget föreslår vi en förändring i den årliga tilldelningen. 
 
FÖRSLAG 
Vi föreslår att tilldelningen av älgjakten enligt följande: 
• Tre pinntjurar 
• Två tjurar med minst udda 12 taggar. 
• Sex kalvar. 
 
DENNA TILLDELNING SYFTAR TILL ATT: 
1. Eftersom vi har bra tjurandelar inom jaktområdet, bör man kunna öka tilldelningen med 1 eller 2 st 
tjurar. 
2. Säkerställa en balanserad avskjutning som stödjer älgvårdsområdets långsiktiga mål. 
3. Spara hondjuren för bättre jaktmöjligheter inom området. 
4. Även minska mängden trafikolyckor där älgar är inblandad på väg 21, det är bättre 
älgvårdsområdet skjuter älgarna än att dem blir påkörda. 
 
SYFTET 
Syftet med denna motion är att stärka och förvalta älgstammen på ett ansvarsfullt sätt, samtidigt 
som vi främjar en positiv jaktupplevelse för alla medlemmar. 
 
AVSLUTNING 
Vi hoppas att styrelsen tar upp denna motion för beslut. 
 
Perstorp, 2025-01-07 
 
Häringstorp 1:6 
 



Styrelsens svar till inkommen Motion 

Motionär : 

Förslag : 

Styrelsens beslut :        
.    

Kommentar  :  
. 

Styrelsens förslag : 
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Öka avskjutningen med 1 pinntjur och 1 kapital tjur år. 

Styrelsen beslöt vid styrelsemöte 2025-01-30 att avslå 
motionen. 

Älgstammen inom Perstorp Sydöstra verkar det senaste 
året ha vänt uppåt igen efter ett antal år med väldigt 
svag stam. Detta bygger vi på resultaten från vår egen 
älgobs, resultatet från Svensk Naturförvaltning samt det 
vi hör från jaktlagen i övrigt. 

2024 års älgobs visade på flera fina siffror, inte minst 
reproduktionen. Vi vill dock inte dra för stora växlar av 
ett enskilt år utan vill se vad kommande år visar, vår 
erfarenhet är att det kan skifta kraftigt från år till år. 

En hög andel övrig dödlighet kan på sitt sätt också ge 
signaler om en större älgstam, åtminstone om det är 
trafikolyckor, men huvuddelen av 2024 års avgång är 
från annat än trafiken. 

Eftersom vi inte haft hondjur lovliga på flera år, kommer 
vi snart märka av en minskning av tjurandelen i 
stammen, inte bara lokalt utan även bland flera av våra 
närmaste ÄSO:n eftersom de också de senaste året följt 
vår modell att freda hondjuren.  Att tillåta fler stora tjurar 
innebär att vi återigen riskerar att fördärva den fina 
kvalité på tjurarna som vi tillsammans byggt upp under 
en lång tid.  

Styrelsens förslag till avskjutning 2025-2027  är en 
försiktig ökning, med 1 liten tjur och 1 kalv.        




